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 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

 

 

Številka:    900-2/2023-12-401102 

Datum:      1. 2. 2023 

 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

 

 

2. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 1. 2. 2023 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, Sandra Gazinkovski, mag. Branko Grims, 

Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, 

Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, 

Nada Sredojević, Zoran Stevanovič, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović 

in Manja Zorko. 

 

Svojo odsotnost sta opravičila svetnika: mag. Maj Fritz in Boris Vehovec. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Janez Ziherl – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Sektorja za projekte, razvoj in pametno 

skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Neva Vehovec Iličić in Milena Bohinc – strokovni sodelavki v 

Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti. 

 

Na seji so bili prisotni novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, Peter Šalamon – Žurnal 24 in Nejc Poljanec – Radio 

Gorenc.  

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 26 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo je bilo predloženo naslednje gradivo:  

- Poročilo o izvršitvi sklepov 1. redne in 1. izredne seje MS 

- Seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami 

- Dopolnitev gradiva k 9. točki Sprememba cene programa vrtca 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/
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Na mizo sta bili posredovani tudi novi kadrovski zadevi: Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet 

Vzgojnega zavoda Kranj in Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti Centra za 

socialno delo Gorenjska. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Na dnevni red se med Kadrovske zadeve uvrstita: B. Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet 

Vzgojnega zavoda Kranj in C. Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti Centra za 

socialno delo Gorenjska. 

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

Župan Matjaž Rakovec je predlagal uvrstitev nove 14. točke: Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev 

participativnega proračuna v Mestni občini Kranj za leto 2024 in 2025, na dnevni red današnje seje. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Na dnevni red se kot nova 14. točka uvrsti: Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega 

proračuna v Mestni občini Kranj za leto 2024 in 2025. Zadnja točka se smiselno preštevilči.«. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

Predlagatelj, župan Matjaž Rakovec, je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 6. točke: Odlok o spremembah Odloka o gospodarskih javnih 

službah in sprejem 7. točke: Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Kranjski vrtci po skrajšanem postopku. Pri 5. točki Odlok o ureditvi mestne tržnice se predlog za sprejem po 

skrajšanem postopku umakne zaradi pripomb Statutarno pravne komisije. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje in 1. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter 
poročil o izvršitvi sklepov 

2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu Mestne občine Kranj - 

spremembe št. 7 – tehnični popravek - predlog 
5. Odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj -  osnutek –  
6. Odlok o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah - osnutek – predlog za skrajšani postopek 
7. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Kranjski vrtci – 

osnutek – predlog za skrajšani postopek 
8. Pravilnik o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 
9. Sprememba cene programa vrtca  

a. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj 

b. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu 
Dobra teta d.o.o. 
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c. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec 
d.o.o., Enota Kranj 

d. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa za gospodarsko 
družbo Buan d.o.o., PE Zasebni vrtec Pri Dobri Vesni 

10. Soglasje k ceni storitve pomoč družini na domu 
11. Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce 
12. Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in cen parkirnin 
13. Sklep o lokacijski preveritvi za individualna odstopanja Ml 6 
14. Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj za leto 

2024 in 2025 
15. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).  

 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 1. REDNE-KONSTITUTIVNE SEJE IN 1. IZREDNE SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE 

OBČINE KRANJ TER POROČIL O IZVRŠITVI SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednja 

 

SKLEPA: 

 

1. Potrdi se zapisnik 1. redne-konstitutivne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 22. 12. 2023 ter 

poročilo o izvršitvi sklepov. 

2. Potrdi se zapisnik 1. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 18. 1. 2023 ter poročilo o izvršitvi 

sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 

 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORJA ZAVODA ZA ŠPORT KRANJH 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  

Sosvet se je seznanil s predlagano kadrovsko zadevo. 

 

Ana Černe: 

- Podala je pobudo, da bi se kandidati za imenovanje na pomembne funkcije zavodov, ki jih je ustanovila 

Mestna občina Kranj, predstavili na seji mestnega sveta. 

 

Dr. Neven Polajnar: 

- Kot predsednik sveta zavoda je bil ves čas izbora prisoten in je povedal, da je potekal zapleten proces. Vse 

dileme je razrešil svet zavoda, ki je bil imenovan s strani ustanoviteljice Mestne občine Kranj.  
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Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, je predlagal, da bi izbrani 

kandidat na kakšni od naslednjih točk predstavil svojo vizijo dela za mandatno obdobje in  bo ta pobuda 

upoštevana.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj daje soglasje k imenovanju Tadeja Peranoviča za direktorja Zavoda za šport 

Kranj za naslednje mandatno obdobje.  

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

B. IMENOVANJE PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI V SVET VZGOJNEGA ZAVODA KRANJ 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
V Svet zavoda Vzgojni zavod Kranj se kot predstavnika lokalne skupnosti, Mestne občine Kranj, imenuje doc. dr. 
Irena Grmek Košnik.  
 
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).  

 
 
C. IMENOVANJE PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI V SVET LOKALNIH SKUPNOSTI CENTRA ZA SOCIALNO 

DELO GORENJSKE 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
V Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Gorenjska se kot predstavnika lokalne skupnosti, Mestne občine  
Kranj, imenuje Boris Bavdek. 
 
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).  

 

 

 

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

A. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  
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Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s prerazporeditvijo sredstev in predlaga, da 

občinska uprava do seje mestnega sveta pripravi seznam, kateri projekti bodo šli v rebalans in katerih ne bo v 

rebalansu proračuna za leto 2023. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 

Sosvet za krajevne skupnosti:  

Sosvet se je seznanil s predlagano prerazporeditvijo sredstev.  

 

V razpravi so sodelovali: Sandra Gazinkovski, Irena Dolenc, Sonja Mašić, Vlasta Sagadin, Jure Šprajc, Janez Černe, 

Tomaž Lanišek in Matjaž Rakovec. 

 

Po končani razpravi so je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

1. 

 iz NRP 40619032 Rekonstrukcija Savske ceste od Smledniške ceste do Savske Loke, PP 221001 Invest. 

vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonta 402006 Stroški oglaševalskih storitev in stroških objav, v 

višini 2.000 EUR, podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 1.409.473 EUR in  podkonta 

420801 Investicijski nadzor, v višini 45.816 EUR, PP 231101 Taksa za obremenjevanje vode, podkonta 420401 

Novogradnje, v višini 74.278 EUR, v skupni višini 1.531.567 EUR; 

 iz NRP 40721013 Novogradnja vrtca Sonček, PP 111001 Investicije in invest. tranfser – izobraževanje, 

podkonta 420401 Novogradnje, v skupni višini 142.692 EUR; 

 iz NRP 40619001 Rekonstrukcija ceste Breg-Mavčiče, PP 221001 Investi. Vzdrževanje in gradnja občinskih 

cest, podkonta 402006 Stroški oglaševalskih storitev in stroških objav, v višini 2.000 EUR, 402113 Geodetske 

storitve, parcelacije, cenitve in druge podobne storitve, v višini 1.000 EUR, podkonta 402606 Druga 

nadomestila za uporabo zemljišča, v višini 5.000 EUR, podkonta 420500 Investicijsko izobraževanje in 

izboljšave, v višini 250.300 EUR, podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 4.500 EUR in podkonta 420804 

Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 1.000 EUR, PP 231003 Cestna razsvetljava-investicije, 

podkonta 420500 Investicijsko izobraževanje in izboljšave, v višini 10.000 EUR, PP 231007 Oskrba z vodo-

investicije in invest., transfer, podkonta 420500 Investicijsko izobraževanje in izboljšave, v višini 60.000 EUR 

in podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 1.000 EUR, PP 231101 Taksa za obremenjevanje vode, 

podkonta 420401 Novogradnje, v višini 70.000 EUR in podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 921 EUR, 

v skupni višini 405.721 EUR; 

 iz NRP 40621080 Investicije MOK za ureditev kanjona Kokre, PP 231010 Komunalna dejavnost – investicije 

in invest. transfer, podkonta 420401 Novogradnje, v višini 272.300 EUR, podkonta 420500 Investicijsko 

vzdrževanje in izboljšave, v višini 162.000 EUR in podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 50.000 EUR, v 

skupni višini 484.300 EUR; 

 na NRP 40619031 Kolesarske povezave v Kranju 7-12, podNRP P7: Obstoječe omrežje Koroška cesta – 

Železniška postaja Kranj, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonto 420500 

Investicijsko izobraževanje in izboljšave, v višini 2.535.416 EUR in podkonto 420801 Investicijski nadzor, v 

višini 28.864, v skupni višini 2.564.280 EUR. 

2. 

 iz NRP 40621010 Prestavitev Pševske ceste, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 402113 Geodetske storitve, parcelacije, cenitve in druge podobne storitve, v višini 700 EUR, 

podkonta 420401 Novogradnje, v višini 276.300 EUR, podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 8.000 

EUR in podkonta 420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v višini 5.000 EUR, v skupni višini 290.000 

EUR; 
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 iz NRP 40621034 Obnova objekta nekdanje Trgovske šole, PP 111001 Investicije in invet. Transfer-

izobraževanje, podkonta 420402 Rekonstrukcije in adaptacije, v skupni višini 193.832 EUR; 

 na NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621015 P1: Gradnja parkirišča P+R Zlato polje, 

PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonto 420401 Novogradnje, v skupni višini 

483.832 EUR. 

3. 

 iz NRP 40621034 Obnova objekta nekdanje Trgovske šole, PP 111001 Investicije in invet. Transfer-

izobraževanje, podkonta 420402 Rekonstrukcije in adaptacije, v skupni višini 54.565 EUR; 

 na NRP 40619003 Gradnja manjših parkirišč, PP 221002 Urejanje cestnega prometa in investicije, podkonto 

420401 Novogradnje, v skupni višini 54.565 EUR. 

4.  

 iz NRP 40721001 Energetska sanacija občinskih objektov-3. faza, PP 141002 Obnovljivi viri energije, podkonta 

420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v skupni višini 150.000 EUR; 

 iz NRP 40619032 Rekonstrukcija Savske ceste od Smledniške ceste do Savske Loke, PP 231003 Cestna 

razsvetljava – investicije, podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 4.850 EUR in 

podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 600 EUR, PP 231001 Taksa za obremenjevanje vode, podkonta 

420801 Investicijski nadzor, v višini 1.450 EUR, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 11.502 EUR, v skupni višini 18.402 EUR; 

 na NRP 40700044 Prizidek telovadnice na OŠ Staneta Žagarja, PP 111001 Investicije in invest. tranfser – 

izobraževanje, podkonto 420500 Investicije vzdrževanja in izboljšave, v skupni višini 168.402 EUR.  

5.  

 iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621022 P8: Povezava za kolesarje in pešce z brvjo 

preko Save od Jame do Prebačevega, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonta 

420401 Novogradnje, v višini 125.000 EUR, podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 5.000 EUR in 420801 

Investicijski nadzor, v višini 3.110 EUR, v skupni višini 133.110 EUR; 

 iz NRP 40600198 Komunalna ureditev Industrijske cone Laze, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja 

občinskih cest, podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 62.827 EUR, PP 231007 

Oskrba z vodo – investicije in invest.transfer, podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 

49.550 EUR, PP 231101 Taksa za obremenjevanje vode, podkonta 420401 Novogradnje, v višini 34.513  EUR, 

v skupni višini 146.890 EUR; 

 na NRP 40621041 Avtobusna postajališča, PP 221001 Invest-vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonto 

420401 Novogradnje, v skupni višini 280.000 EUR. 

6.  

 iz NRP 40600198 Komunalna ureditev Industrijske cone Laze, PP 231101 Taksa za obremenjevanje vode, 

podkonta 420401 Novogradnje, v skupni višini 95.487 EUR; 

 iz NRP 40721013 Novogradnja vrtca Sonček, PP 111001 Investicije in invest. tranfser – izobraževanje, 

podkonta 420401 Novogradnje, v skupni višini 167.308 EUR; 

 iz NRP 40620001 Obnova Kidričeve ceste, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v skupni višini 32.958 EUR; 

 na NRP 40719004 Dom upokojencev, PP 151006 Dom upokojencev, podkonto 420804  Načrti in druga 

projektna dokumentacija, v skupni višini 295.753 EUR. 
 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  
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B. Vložitev zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti oziroma zakonitosti Zakona o uresničevanju 

javnega interesa za kulturo in/ali Zakona o financiranju občin 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  
 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vložitvijo zahteve za začetek postopka za oceno 

ustavnosti oziroma zakonitosti Zakona o uresničevanju javnega interes za kulturo in/ali Zakona o financiranju 

občin.  

 

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu pooblastilu v zvezi z zahtevo ustavnost. za začetek 
postopka za oceno ustavnosti oziroma zakonitosti Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo in/ali 
Zakona o financiranju občin.     
 

Sosvet za krajevne skupnosti:  

Sosvet se je seznanil s predlagano vložitvijo zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti oziroma zakonitosti 

Zakona o uresničevanju javnega interes za kulturo in/ali Zakona o financiranju občin.  

 

Po krajši razpravi svetnika Roka Igličarja, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj kot predstavniški organ samoupravne lokalne skupnosti pooblašča župana 

Mestne občine Kranj, Matjaža Rakovca, da v postopku pred ustavnim sodiščem vloži zahtevo za oceno ustavnosti 

Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo in/ali Zakona o financiranju občin v delu, ki se nanaša na 

materialno pravne in procesne določbe o financiranju oziroma o sofinanciranju javnih zavodov, ki jih je ustanovila 

ena občina ali soustanovilo več občin, na področju kulture, s strani RS in prenese pooblastilo za zastopanje v 

postopku pred ustavnim sodiščem na odvetniško družbo ali odvetnika.  
 

 Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 22 ZA, 4 PROTI) 

 

 

 

4. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O IZVEDBENEM PROSTORSKEM NAČRTU MESTNE 
OBČINE KRANJ - SPREMEMBE ŠT. 7 – TEHNIČNI POPRAVEK - PREDLOG 
 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom spremembah in dopolnitvah Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu 

Mestne občine Kranj - spremembe št. 7 – tehnični popravek – predlog. 

Sosvet za krajevne skupnosti:  

Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvedbenem prostorskem 

načrtu Mestne občine Kranj - spremembe št. 7 – tehnični popravek – predlog. 
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Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 
SKLEP: 
 
Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu Mestne 
občine Kranj – spremembe št. 7 – tehnični popravek.   
 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 
 
 
5. ODLOK O UREDITVI MESTNE TRŽNICE IN OSTALIH JAVNIH TRŽNIC MESTNE OBČINE KRANJ -  OSNUTEK  
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. Glede na 
številčnost pripomb Statutarno pravne komisije se umakne predlog za skrajšani postopek. Urad bo pripombe 
preučil, upošteval ali argumentirano zavrnil do obravnave predloga odloka. 
 
Stališča komisij:  
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se strinja z osnutkom Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih 

javnih tržnic Mestne občine Kranj – predlog za skrajšani postopek.  

 
Statutarno pravna komisija je soglasno (4 ZA) sprejela  naslednje 

PRIPOMBE: 

- uprava naj pojasni, zakaj je predlagan prehod iz izbirne gospodarske javne službe v javno službo oziroma 
prenos iz upravljanja iz Komunale Kranj na Zavod za turizem in kulturo Kranj, 

- uprava  naj v obrazložitvi navede finančne posledice sprejema odloka, 
- uprava naj preveri ali  je pri javnem zavodu v ustanovnem aktu pristojnost za izvajanje takšne tržne 

dejavnosti, 
- 2. odstavek 2. člena: upravna aj pojasni ali se besedilo nanaša na oba odstavka 7. člena ali le na 1. 

odstavek, 
-  3. člen: določi naj se natančna lokacija poimenovana npr. po naslovu ali ulici, 
- 1. alineja 6. člena se črta, 
- v 2. alineji 6. člena se črta beseda »organizirano«, 
- v 4. alineji 6. člena se beseda »pripravlja« zamenja z besedo »sklepa«, 
- v 5. alineji 6. člena se na kovu doda besedilo »za opravljanje dejavnosti«, 
- v 6. alineji 2. odstavka 8. člena in 4. odstavku 8. člena  naj uprava pojasni kje so določeni pogoji, 
- 5. odstavek 8. člen:  

a. v 1. alineji se črta beseda »medom ter«, 
b. uprava naj pojasni ali drugače zapiše besedno zvezo »domače vino in domače žganje«, 
c. ali se 2. alineja nanaša tudi na »domače vino in domače žganje«, glede izpolnjevanja pogojev 

iz 2. alineje tega odstavka, 
d. v 10. alineje naj uprava pojasni pojem »estetsko« oziroma črta pojme, ki niso določljivi, in se 

tako izogne dodatnim razlagam pojmov, 
- 9. člen:  

a. 1. alineja se črta, 
b. v 3. alineji se črta besedna zveza »vse vrste«, 
c. 6. alineja naj se zapiše drugače 
d. v 8.alineji naj se črta beseda »z drugim«, 
e. 9 alineja naj se zapiše drugače, 

- 1. odstavek 10. člena: tržni red bi moral biti del odloka, in bi ga s tem potrdil mestni svet , ne le župan, 
- 2. odstavek 10. člena naj se črta in vključi v pogodbo, 
- 13. člen: tržni red se mora sprejeti istočasno z odlokom, 
- 14. člen veljavnost odloka naj se uskladi z veljavnostjo odloka o spremembah Odloka o gospodarskih 

javnih službah 
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Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj -  osnutek 

– predlog za skrajšani postopek. 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj - osnutek 
– predlog za skrajšani postopek in naj nima pripomb. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil z Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj -  osnutek 

– predlog za skrajšani postopek. 

V razpravi so sodelovali: Rok Igličar, Irena Dolenc, Bojan Homan, dr. Andreja Valič Zver, Marko Čehovin in Mateja 
Koprivec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se osnutek Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj.   
 
Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 5 NI GLASOVALO). 
 
 
 
6. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH - OSNUTEK – PREDLOG ZA 
SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija je soglasno (4 ZA) sprejela  naslednje 
PRIPOMBE: 

- zaradi povezanosti z  Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj: 
-  uprava naj pojasni, zakaj je predlagan prehod iz izbirne gospodarske javne službe v javno 

službo oziroma prenos iz upravljanja iz Komunale Kranj na Zavod za turizem in kulturo Kranj, 
- uprava  naj v obrazložitvi navede finančne posledice sprejema odloka, 
- uprava naj preveri ali  je pri javnem zavodu v ustanovnem aktu pristojnost za izvajanje takšne 

tržne dejavnosti, 
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlok o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah – osnutek in nanj nima 
pripomb. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil z Odlokom o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah -  osnutek – predlog za 

skrajšani postopek. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje 
 
SKLEPE: 
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah. 
 
Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 7 NI GLASOVALO). 
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2. Odlok o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah. 
 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 5 NI GLASOVALO). 
 

 

 
7. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
KRANJSKI VRTCI – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu dopolnjenemu besedilu akta in se strinja s predlogom 
za skrajšani postopek.   
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija soglaša z Odlokom o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Kranjski vrtci – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil z Odlokom o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Kranjski vrtci -  osnutek – predlog za skrajšani postopek. 

Po krajši razpravi svetnice Sandre Gazinkovski, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Kranjski vrtci.  
 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  
 
2. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Kranjski vrtci se sprejme 
po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Kranjski vrtci. 
 
Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 
 
 
 
8. PRAVILNIK O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O SPREJEMU OTROK V VRTEC 
 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Pravilnikom o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in predlaga, da se v 
Pravilnik dodajo popravki pri čakajočih otrocih zaradi podaljšanja porodniškega dopusta. 
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Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s Pravilnikom o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec. 

V razpravi so sodelovali: Sandra Gazinkovski, Ana Černe, Irena Dolenc, Tanja Hrovat in Matjaž Rakovec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec.   
 
Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 
 
 
 
9. SPREMEMBA CENE PROGRAMA VRTCA  

A. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
JAVNIH VRTCIH NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ 
B. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
ZASEBNEM VRTCU DOBRA TETA D.O.O. 
C. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CENE VZGOJNO-VARSTVENEGA PROGRAMA V 
VRTCU DUHEC D.O.O., ENOTA KRANJ 
D. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CENE VZGOJNO-VARSTVENEGA PROGRAMA ZA 
GOSPODARSKO DRUŽBO BUAN D.O.O., PE ZASEBNI VRTEC PRI DOBRI VESNI 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti. V imenu predlagatelja je dopolnila 
predlog spremembe cene programa vrtca, za katero gradivo je bilo posredovano na mizo, in sicer se v vseh sklepih 
za 4. členom sklepa se doda nov 4.a člen, ki se glasi: »Staršem otrok, za katere je Mestna občina Kranj po veljavnih 
predpisih dolžna kriti del cene programa vrtca in so razporejeni od 2. do vključno 6. dohodkovnega razreda ter 
imajo otroka vključenega v vrtec, se ob predložitvi dokazil o reševanju osnovnega stanovanjskega problema, 
dodatno zniža plačilo vrtca za en dohodkovni razred, in sicer od 2. do vključno 6. dohodkovnega razreda. 
Vlagatelj, ki na vlogi za uveljavljanje pravic izjavnih sredstev, ki jo določa zakon, ki ureja uveljavljanje pravic iz  
javnih sredstev, izpolni izjavo o materialni ogroženosti zaradi odplačevanja stanovanjskega kredita, s katerim si 
družina rešuje osnovni stanovanjski problem, mora za znižanje vrtca skladno s prejšnjim odstavkom vlogi priložiti 
naslednja dokazila: 
kupoprodajno pogodbo ali izpisek iz zemljiške knjige za nakup stanovanja oziroma stanovanjske hiše 
na območju Mestne občine Kranj ali gradbeno dovoljenje za gradnjo stanovanjske hiše na območju 
Mestne občine Kranj, 
namensko kreditno pogodbo in 
potrdilo banke o višini anuitete kredita. 
Na podlagi dokazil iz prejšnjega odstavka o znižanju plačila vrtca odloča pristojni center za socialno delo. 
Pravica do znižanega plačila zaradi reševanja osnovnega stanovanjskega problema ne pripada staršem, ki se 
jim plačilo sofinancira iz državnega proračuna.« 
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

- 2 člana sta se seznanila s spremembo cene programa vrtca, 

- 1 član je ZA spremembo cene programa vrtca, 

- 2 člana imata ločeno mnenje, da naj breme podražitve v celoti krije občina, za starše pa naj 

cena ostane nespremenjena.  
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Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s spremembo cen vzgojno varstvenih programov v vrtcih na območju MOK. Uprava 
preveri vse možne opcije, da se staršem manj dvigne cena programa vrtca. Komisija predlaga svetnikom, da o 
različnih možnostih glasujejo posebej. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s spremembo cene programa vrtca. 

V razpravi so sodelovali: Ana Černe, Nataša Majcen, Tomaž Ogris, Sandra Gazinkovski, Irena Dolenc, Ivo Bajec, 
Zoran Stevanović, mag. Igor Velov, Sandra Gazinkovski, mag. Branko Grims, Janez Černe, Tanja Hrovat, Matjaž 
Rakovec. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 
 
SKLEPE: 
 
1. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj.  
 
Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 17 ZA, 11 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  
 
2. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra 
teta d.o.o. 
 
Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 15 ZA, 10 PROTI, 5 NI GLASOVALO).  
 
3. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Vrtcu Duhec d.o.o., 
Enota Kranj. 
 
Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 15 ZA, 13 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  
 
4. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenega programa za gospodarsko družbo 
Buan d.o.o., PE Zasebni vrtec Pri Dobri Vesni.  
 
Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 16 ZA, 8 PROTI, 6 NI GLASOVALO).  
 

 

10. SOGLASJE K CENI STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU 
 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se strinja s soglasjem k ceni storitve pomoč družini na domu.  

 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija soglaša s predlagano ceno storitve pomoč družini na domu. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s spremembo cene storitve pomoč družini na domu. 
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Po krajši razpravi svetnikov Irene Dolenc in Bojana Homana, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev 
naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet MO Kranj daje Domu upokojencev Kranj od 1. 3. 2023 dalje soglasje k predlagani ekonomski ceni 
storitve pomoč družini na domu ob delavnikih v višini 25,24€, ob nedeljah 33,69€ ter na dan državnega praznika 
in dela prostega dne 35,46€ in predlagani subvenciji cene storitve za uporabnike v višini 77,6%. Cena urne 
postavke storitve pomoč družini na domu znaša za uporabnika ob delavnikih 4,20€, ob nedeljah 5,83€, na dan 
državnega praznika in dela prostega dne 6,17€ in ostaja za uporabnika nespremenjena do naslednje spremembe 
cene na Mestnem svetu MO Kranj. 
 
Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).  
 
 
11. ODREDBA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODREDBE O DOLOČITVI OBMOČIJ PARKIRNIH CON IN 
OBMOČIJ ZA PEŠCE 
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Štirje (4) člani komisije ne podpirajo sprejema Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi 
območij parkirnih con in območij za pešce; en (1) član komisije podpira sprejem Odredbe o spremembah in 
dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce.  
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo:  
Komisija se je seznanila Odredbo o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in 
območij za pešce ter predlaga, da se celostno uredi prometna infrastruktura (ustrezna kolesarska infrastruktura, 
sistem KRsKOLESOM, parkirišča za kolesa, stojala za popravilo koles, uredijo avtobusni prevozi). 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s predlagano odredbo. 

V razpravi so sodelovali: Jure Šprajc, Irena Dolenc, Tomaž Ogris, Sonja Mašić, Bojan Homan, Janez Černe in Marko 
Čehovin.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za 
pešce.   
 

Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 20 ZA, 6 PROTI) 

 

 

 

12. ODREDBA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODREDBE O DOLOČITVI OBMOČIJ PARKIRANJA, TAKS IN 
CEN PARKIRNIN 
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 
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Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odredbo o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in 
cen parkirnin ter predlaga, da se odredbo dopolni tako, da se pri znesku doda opozorilo, da je cena skladna s 
pogoji ponudnika aplikacije. Štirje (4) člani komisije podpirajo sprejem Odredbe, en (1) član je vzdržan.  
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija se je seznanila Odredbo o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in 
cen parkirnin ter podala predlog za razširitev parkirišča na Hujah in za povečanje najvišje dovoljene teže vozil za 
redno dostavo v staro mestno jedro. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s predlagano odredbo. 

Razpravljali so: Janez Černe, dr. Andreja Valič Zver, Vlasta Sagadin in Sonja Mašić. 

 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in cen parkirnin.   
 
Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 
 
 
13. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA INDIVIDUALNA ODSTOPANJA ML 6 
 
Uvodno poročilo sta podala Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor ter Igor Vovk – zunanji pripravljavec 
elaborata.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora ML 6 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija se je seznanila Sklepom o lokacijski preveritvi za individualna odstopanja ML 6 in predlaga, da se pred 
izdajo gradbenega dovoljenja izvedejo meritve emisije snovi v zrak (smradu) z namenom spremljanja obstoječega 
stanja in stanja po izvedeni investiciji. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti: 

Sosvet se je seznanil s predlaganim sklepom o lokacijski preveritvi za individualna odstopanja ML 6. 

V razpravi so sodelovali: Nataša Majcen, Tomaž Ogris, Ivo Bajec in Janez Ziherl. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP: 
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Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora ML 6, na delu 
zemljišča s parc. št. 451/2, 451/10 in 1138/28, vse k.o. Kokrica.   
 
Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 17 ZA, 7 PROTI, 4 NISO GLASOVALI). 

 
 
14. SKLEP O NAČINU PRIPRAVE IN DOLOČITVI VIŠINE SREDSTEV PARTICIPATIVNEGA PRORAČUNA V MESTNI 
OBČINI KRANJ ZA LETO 2024 IN 2025 
 
Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana.  
 
Stališča komisij:  
 
Sosvet za krajevne skupnosti: 
Sosvet se je seznanil s predlogom sklepa o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega 
proračuna v Mestni občini Kranj za leto 2024 in 2025. 
 
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj 
za leto 2024 in 2025.   
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 
 
15. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 
 

1. Dr. Andreja Valič Zver: 

- Tržnica je kranjski zaščitni znak in kljub idejam je ostala na mestu, kjer ob sobotah dopoldne oživlja kranjsko 

mestno jedro. Vprašala je, ali kdo razmišlja in ali so sposobni v naslednjih letih skupaj z Zavodom za turizem 

in kulturo, razmišljati širše in sicer o oživitvi vsakoletnega gorenjskega sejma, ki je potekal okrog 15. avgusta 

(500letna kranjska tradicija).  

 

2. Bojan Homan:  

- Izpostavil je težavo vstopa svetnikov, ki prihajajo na seje komisij in mestnega sveta. Predlagal je, da se novim 

svetnikom zagotovi kartica za vstop v trakt B.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da je možno dobiti kartico za notranja vrata, se pravi 

med upravno enoto in med steklena vrata v traktu B. Ni pa možno dobiti za zunanja vrata, iz varnostnega vidika, 

ker potem bi lahko svetniki tudi ob nedeljah ali pa ponoči vstopali v občino. Občina bo poskrbela, da bodo vsi 

vhodi oziroma glavni vhod občine za svetnike odprt, ko so seje komisij in mestnega sveta.  

 

3. Tomaž Ogris:  

- Letos je veliko snega po poljih in ga zanima, kako da občina ni potegnila prog za tek na smučeh na Sorškem 

polju, Predosljah in še kje.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti je povedala, da so v preteklih letih kar hitro naredili tekaške 

proge z manjšim teptalcem snega. Lansko leto so naleteli na neodobravanje lastnikov kmetijskih zemljišč. Občina 

je pristopila k pridobivanju soglasij in tam, kjer bodo lastniki soglasja dali, bo izvedba možna pod pogojem, da je 

snežna debelina vsaj 20 centimetrov, da se to lahko izvede. Trenutno so poti okrog Jamnika izvedene, v dolini bo, 

ko bodo pridobljena soglasja.  
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4. Vlasta Sagadin:  

- Nova Slovenija bo pričela izvajati volilni program in ena od pobud se nanaša na ureditev kranjskega mestnega 

pokopališča. Podala je predlog, da se v čim krajšem možnem času seveda tlakujejo še vse tiste vmesne 

povezovalne poti, kjer potekajo pogrebi in svojih prihajajo na pokopališče, tako na starem kot novem delu 

pokopališča.  

- Druga zadeva, ki je povezana s pokopališčem, je poslovilni objekt. Mnogi ljudje menijo, da ta prostor ni primeren 

oziroma  bi moral biti v celoti pokrit s streho. Nekateri predlagajo, da bi se naredil poslovilni objekt v takem 

obsegu, da bi bilo notri možno izpeljati obrede za različne veroizpovedi. Predlagala je naj se v tej smeri malo 

razmisli in se naredi v tem mandatu kakšne spremembe.  

- Naslednja zadeva je nesrečni tranzit skozi pokopališče. Vrtljiva vrata so samo na enem koncu, ki delno 

onemogočajo prehod s kolesi in drugimi prevoznimi sredstvi. Iz smeri Planine, ceste D so pa vrata odprta in je 

možno se tam se peljati s skiroji, kolesi, motornimi kolesi, ravno samo še avta ni videla. Tam se vodi  pse na 

sprehod, skratka ta prostor je diskreditiran s strani občanov, ki ne kažejo nobenega pietetnega odnosa, da je to 

poslednji prostor. 

- Pohvalila je pripravo novega predela za žarne pokope v novem delu in tudi sicer je opazila, da se Komunala po 

svoje trudi, ne ve pa, koliko ima denarja za take posege, ki jih je predlagala. 

 

Matjaž Rakovec, župan Mestne občine Kranj, je povedal, da gre za investicije in jih je treba uvrstiti v proračun. Ko 

se bodo lotili proračuna za leto 2024 pa 2025, bodo vse svetniške skupine povabljene in bodo lahko dajale svoje 

predloge.  

Kar se tiče kršenja dohoda na pokopališče, so zaposleni zelo pri tem zelo striktni in opozarjajo na prepovedan 

prehod. Seveda so še vedno kršitelji, je pa treba tudi omogočiti invalidom dostop na invalidskih vozičkih.  

 

5. Nina Šmid:  

- Opozorila je na problem kanalizacijskega omrežja v Stražišču. Namreč živi na območju Trojarjeve in Šempetrske 

ulice v Stražišču, kjer imajo že vrsto let ob večjih nalivih probleme z vdorom fekalnih voda v kletne prostore. Ob 

zadnjem večjem nalivu so kot že mnogokrat angažirali tudi že gasilce. Večina občanov na tem območju že vrsto 

let aktivno opozarja na problem, katerega sanacija traja že zelo dolgo. Naša prizadevanja podpira tudi in 

pozdravlja predsednik krajevne skupnosti Stražišče, gospod Šprajc. Zanima jo, ali se zadeva rešuje? V kakšni fazi 

reševanja je in če se ne rešuje, zakaj ne? Prosila je za odgovor, v primeru, da to ni možno, želi natančen opis 

odgovora.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da bodo dali tudi pisni odgovor, 

ker se zavedajo te situacije. S strani projektanta so bili večkrat opozorjeni, da se je Kranj napačno loteval 

problema v Stražišču. Kanalizacija je največji problem spodaj, ko gre glavna cev pod železniško progo in potem 

do Zarice. Tam naj bi bile cevi še škatlaste, stare 100 let, ker naj bi zastajala voda. Opozorjeni so bili, da je Stražišče 

treba reševati celovito, od spodaj navzgor. Za reševanje problematike so ocenjeni stroški Komunale, sicer tako 

preko palca, bili že blizu dveh milijonov evrov. Plan je, da se naroči celoten projekt in se razdela po fazah. Ob 

rebalansu oziroma novem proračunu so že predlagali tudi dinamiko izvedbe. Na žalost je težava tudi to, da za 

obnovo kanalizacijskega omrežja ni EU sredstev. Probleme imajo tudi na drugih območjih Kranja, ker se premalo 

posveča obnovi. Kanalizacijsko omrežje se gradi predvsem na novo, ker je sofinancirano s strani EU. Problematiko 

financiranja obnove kanalizacijskega omrežja bi bilo potrebno izpostaviti tudi na državni ravni, ker se s tem 

problemom ukvarjajo predvsem večje mestne občine. Na Ministrstvu za okolje in prostor so povedali, da nova 

perspektiva na žalost ne bo namenjena za to.  

 

Jure Šprajc:  

- Ta problem traja že kar leta, zaznan je predvsem v zadnjih obdobjih šestih let, kjer so vse vode speljali v 

kanale, nadstreške naredili in tudi intenziteta nenadnih padavin je iz leta v leto večja. Teh padavin je vedno 

več, pa zelo kratka obdobja in pride do vdora fekalnih voda v kletne prostore hiš, to je pa bistvo. Gre za to, 

da pri teh stanovalcih iz kanalizacije iz pol Stražišča dobijo notri v klet, in to leta 2023. To ni navadna voda iz 

strehe, ampak je to fekalna voda. Čistijo na roke, včasih enkrat na leto, včasih tudi šestkrat. Bile so 

intervencije, 134 intervencij v dveh mesecih pred štirimi leti, doma ima zapisano. Prosil je ta mestni svet in 

vse zaposlene na občini, da se na tem nekaj naredi, ker so to res grozne stvari.  
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6. Sonja Mašić: 

- Glede bivše tržnice na Hujah jo zanima, kaj in kdaj se tam namerava urediti, pa četudi to postanejo plačljiva 

parkirna mesta.  

- Zanima jo do kam je občina prišla pri vrtcu Mavčiče, saj je do 31. 8. 2023 potrebno priskrbeti novo gradbeno 

dovoljenje.  

- Glede medobčinskega inšpektorata je povedala, da v preteklosti kljub dopisom niso odgovarjali in kljub 

reakcijam na terenu niso reagirali. Vozila, ki so neregistrirana, stojijo na parkiriščih, neopaženo, vozila, ki so 

predolga za bokse, stojijo tam že mesece. Eno bo že dočakalo že celo nosečnost, devet mesecev pa še vedno ni 

odstranjeno, s tem da ima zadnji del na pohodni površini za invalide in ostale pešce pa to nikogar ne moti, ker se 

vozijo mimo. Prosila je, da se stvari uredijo.  

 

Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, je povedala, da so sodni postopki na mini tržnici 

na Hujah v veliki meri uspešno zaključeni, čakajo še pravnomočnost sodbe za odstranitev kioska številka 9 in ni 

še razpisana obravnava za odstranitev zadnjega kioska. Po uspešni zaključitvi sodnih postopkov, bo na mestu 

urejeno parkirišče.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da se za vrtec Mavčiče obeta lokacijska preveritev, ki bo 

dovoljevala, da se na lokaciji uredi celotna situacija. Trenutno je stavba neetažirana in potrebuje soglasje za 

katerokoli stvar vseh lastnikov. Težava je bila, da se lastniki niso nikoli mogli dogovoriti, predvsem je bila težava 

med enim občanom in krajevno skupnostjo. V lanskem letu so uspeli narediti dogovor, ki predvideva etažiranje, 

ki predvideva skupno gradbeno dovoljenje, ki predvideva razdelitev parkirnih mest, s katero se strinja tudi 

krajevna skupnost in ki na koncu predvideva tudi to, da se zelenice, ki so trenutno v lasti krajevne skupnosti 

uporabljajo samo za namen vrtca in ničesar drugega. Ta dogovor še ni podpisan, ker čakajo lokacijsko preveritev, 

ker je Zavod za varstvo kulturne dediščine po nepotrebnem zakompliciral stvar, za katero je že dal soglasje pa so 

to stvar popravili. V javni obravnavi mora biti lokacijska preveritev 15 dni. V kratkem bo objavljena in mestni svet 

čaka sprejem 15. marca. Z vsemi temi postopki je seznanjena tudi gradbena inšpektorica, ki se strinja s 

pridobitvijo enotnega gradbenega dovoljenja za celotno stavbo. Potem bo narejena energetska sanacija stavbe. 

 

7. Jure Bohinec:  

- Podal je pobudo za novo koncertno dvorano. Kranj jo zelo potrebuje, večkrat je bila tudi obljubljena. Koncertno 

dvorano enostavno potrebujejo, kot se potrebuje štadion, plavalni bazen in tako naprej. Primerne niso vse 

dvorane, ker koncertna dvorana potrebuje posebno akustiko in 500 sedežev. Reševanje z Brdom je drago, niti 

glasbena šola si ne more privoščiti normalne prireditve. Svetniška skupina Nova Slovenija predlaga, da se v 

rebalansu predvidijo sredstva za začetno načrtovanje koncertne dvorane v Kranju.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal da se bo v kratkem odprl en nov prostor, komercialni 

prostor v Kinu Center. V Kinu Center bosta dve kino dvorani in en večnamenski prostor, ki bo omogočal koncerte. 

Mestna občina Kranj planira, da bi novo koncertno dvorano imeli na območju stare Save. Idejna zasnova je že 

izdelana, težava je v tem, da se investitorji še niso dogovorili z Zavodom za varstvo kulturne dediščine. 

 

8. Irena Dolenc:  

- Svetnikom se praviloma odgovori do naslednje seje, to pomeni, da odgovori so pa verjetno pripravljeni že 

prej. Predlagala je, da ko je odgovor narejen, se ga pošlje tistemu svetniku, ki je vprašanje zastavil.  

- Sveti krajevnih skupnosti pošiljajo vprašanja. Prosila je župana in občinsko upravo, da jih štejejo za 

enakovredne, kot so svetniki, da odgovorijo tudi njim v razumnem roku.  

 

Ob 20.00  je bila seja zaključena. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 


